
Nemáme dosť mlieka ani zemiakov. Prečo?
V rubrike SME SEBESTAČNÍ začíname upozorňovať na príčiny poklesu našej sebestačnosti v
produkcii tých najzákladnejších potravín. Nie je to vina našich poľnohospodárov ani potravinárov.
 
Pre bežného človeka sa to môže zdať nepochopiteľné. Prečo sa viac vyplatí dovážať zemiaky, alebo
mlieko a mliečne výrobky? Veď predsa na Slovensku máme tradíciu v jednom aj druhom, a nemali by
sme mať problém si tieto potraviny dopestovať sami.
 
Pokračovanie blogu nájdete TU.
 

https://emilmacho.blog.sme.sk/c/549522/nemame-dost-mlieka-ani-zemiakov-preco.html

